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REKLAMA: Naočkujte se vakcínou Pfizer a pošlete peníze na Zelený panel. Pak bude ráj na zemi!
Značka větrníků bude také buď americká, nebo německá! A kdo nezaplatí, jakoby nežil. Všichni
pochcípáte, řve televizní veřejnoprávní slogan Koniášů!

A já řvu a spílám:

zastavte tu zrůdnou, děsivou kampaň!

Nikdo normální netvrdí, že Covid-19 není, nikdo normální z naší kultury české není proti vakcínám
na smrtelné choroby!

Jsem ve věku, kdy už mám patřit do ohrožené skupiny, přesto kampaň: očkujte se jedině vakcínou
Pfizer a nikdy jinak je pro mně svinstvo!

Vyžeňte šmejdy, co našli kruhy v obilí, báje o placaté zemi a Marťanech a snaží se to přišít těm, co
děsit lidi odmítají!

To zvěrstvo strachu  je hnus a zločin, který by měl být potrestán!

V Izraeli udělali 2x totální lockdown a jsou opět kde?

V Německu tvrdili, že mají patent a obrovské peníze na likvidaci asijské chřipky Covid-19 a dnes jsou
kde?

Ve Švédsku byla svoboda, migranti řádili jak na mejdanu a dnes jsou kde?

https://cz24.news/ostre-protestuji-aby-24-hodin-extremisticka-ceska-televize-desila-lidi/
https://cz24.news/ostre-protestuji-aby-24-hodin-extremisticka-ceska-televize-desila-lidi/
https://cz24.news/ostre-protestuji-aby-24-hodin-extremisticka-ceska-televize-desila-lidi/


A Bělorusko s Lukašenkem se smálo, že stačí vitamíny, práce, sport a vodka a je premiantem!

Tak sakra, proč ti rádoby odborníci nepředloží, čím to je?

A kecy o strašidelném hroucení si nechte zajít!

Kde, já to prostě nevidím. Vy ano? (Z portálu MZ)

 

A zatímco čísla jsou už delší dobu plus mínus stejná, idiotské redaktorky a redaktoři Čt veřejnoprávní
stále vyřvávají, jak se dramaticky situace v nemocnicích zhoršuje!

Důkaz

Všude běží reklama: očkujte se jedině vakcínou firmy Pfizer (americko-německou), pošlete
peníze na Zelený panel a bude ráj na zemi!

K čertu, toto skutečně radí odborníci, nebo reklamní kampaň ?

Tuší vůbec ti reklamní šmejdi, že jsme byla ve vakcínách světovou elitou? Ale
PROVĚŘENOU!



My patřili ke světové špičce i před USA: v roce 1955!

A znovu pro veřejnoprávní šmejdy: vakcinace byl objev tisíciletí, ale reklama na jeden
produkt je svinstvo! Jaká mají konta ti, co dělají reklamu jedíné vakcíně – nejdražší firmě
Pfizer? Nesmrdí to až příliš korupcí a cinkotem miliard dolarů?

A co i jinak, měli by lékaři a sestry jít zazpívat prodavačkám a dalším ve službách, kteří jim zajišťují
servis dnes a denně a neúnavně bez skafandrů a dezinfekčního ozonu?

K čertu s tou reklamní špínou, která se zneužívá! Můžete říct, proč stále držíte národ v
napětí?

Zdroj: http://www.skrytapravda.cz/


